
„Centrální bankéři jsou zločinci,“ varuje
Marc Faber „Až COVID skončí, elity půjdou
do války“
- CZ24 News | 8. září 2021

USA: Legendární investor, ekonom a prognostik trhu, Dr. Marc Faber, si myslí, že centrální banky
(CB) nebudou omezovat tisk peněz. Právě naopak. 

Předpovídá, že CB budou tisknout ještě více peněz rychlejším tempem, aby na chvíli udržely
selhávající ekonomický systém pohromadě.   Dr. Faber vysvětluje,

“To, co je považováno za bezpečné, konkrétně hotovost, již není bezpečné.” Není to
bezpečné. Ptáte se mě, co je bezpečné? Už nevím, co je bezpečné, když máte tiskaře
peněz, kteří tisknou peníze neomezeně. Nemyslím si, že mohou přestat. Vlastně si
myslím, že musí zrychlit tisk peněz. Zásoby tedy mohou jít nahoru, ale ve skutečném
vyjádření to neznamená, že se vaše životní úroveň zvýší. Možná se zvýší životní úroveň
50 nejbohatších lidí na světě, ale ne životní úroveň typického Američana. . . nebo
průměrného Američana. Ta životní úroveň půjde dolů. . . . Veškerý tisk peněz je zoufalým
opatřením, které má zabránit voličům ve vzpouře. “

Dr. Faber předpovídá, že nejenom uvidíme větší inflaci aktiv, ale také dramatickou inflaci mezd. Dr.
Faber, který má doktorát z ekonomie, říká:

“Co si myslím, že se stane, a většina lidí ve skutečnosti ani nečeká, dostaneme
mzdovou inflaci.” Poprvé od konce 70. let se dočkáme zrychlující mzdové inflace a v
některých případech i docela dramatické. V některých státech je minimální mzda 15 $.
Viděl jsem, že to jde až 30 $ za hodinu velmi rychle.  Nemyslím si, že inflace je
„přechodná“ (jak prohlašuje Fed). Nebudeme mít stagflaci. Budeme mít něco
horšího. Budeme mít rostoucí ceny a pokles životní úrovně většiny lidí. ”

Dr. Faber říká, že americký akciový trh je „předražený a přehnaný“.

Má rád akcie v zahraničí, nemovitosti „daleko za městy“ a fyzické zlato, stříbro a hotovost. Faber
má také rád nějakou kryptoměnu ve svém portfoliu.

Dr. Faber se méně obává ekonomického obrazu a více se obává vzestupu socialismu a
komunismu v západním světě. Faber tvrdí, že socialismus ničí ekonomiky a svobodu. A
zdůrazňuje,

“Mohu vám říci jeden rys všech socialistických zemí, které jsem ve svém životě navštívil,
a všechny měly méně svobody, méně štěstí než my, a životní úroveň byla podstatně, ne
trochu, ale podstatně nižší než ve svobodném kapitalistickém světě. . . . S lítostí musím
říci, že si myslím, že západní svět se vydal velmi nebezpečnou cestou, kde je v podstatě
prostřednictvím nulových úrokových sazeb vše zdarma. Pak dostanete nechtěné
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důsledky. “

S rostoucí inflací a snižováním životní úrovně na Západě tedy stoupá možnost války? Faber říká:

“Opravit. Myslím, že jakmile tato věc s Covid19 skončí, elita, ti, kteří vydělávají
peníze, půjdou do války. To je poslední možnost, jak udržet populaci pohromadě.
”

Připojte se k Gregovi Hunterovi, když jde jeden na jednoho s Dr. Marcem Faberem

 

V dalším rozhovoru, tentokrát s Adamem Taggartem z Wealthionu, Faber odstřeluje Bernankeho,
Yellena a Powella „jako byrokraty nejnižšího stupně, jaké jsem v historii viděl“.

„Tito lidé budou i nadále tisknout peníze.“

„Akademici řeknou, že jsme netiskli dost.“

„Centrální bankéři jsou zločinci.“

Jak poznamenává Mike Shedlock, portfolio společnosti Faber je 25% drahých kovů, 25% nemovitostí,
25% akcií a 25% dluhopisů. Faber předpovídá, že hotovost zmizí, ale bude nahrazena „stejně
špatnými“ kryptoměnami centrální banky.

„Kdo chce ovládat vaše peníze,“ ptá se Faber.

„Krása zlata a stříbra je v tom, že ji nikdo nekontroluje.“

Faber také říká „ nezapomeňte: Fed bude vždy lhát , stejným způsobem, jakým američtí
generálové zkreslovali světu nešťastné podmínky v Afghánistánu, aby udrželi válečně profitující stroj
v chodu“.

A připomíná čtenářům, aby si pamatovali slova od Lva Nikolajeviče Tolstého

“V celé historii neexistuje válka, kterou nevyvžadují vlády, samotné vlády, nezávislé na
zájmech lidu, pro který je válka vždy zhoubná, i když je úspěšná.”
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